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KEURMERK VEILIG ONDERNEMEN STADSHART WOERDEN 

Datum/tijd: 9 november 2021, 10 uur tot 11.30 uur 
Locatie: Plein 7, Kerkplein 7 te Woerden 
 
Aanwezig: Bea Bregman (gemeente, verlichting), Peter Ewalts (gemeente, voorzitter), 
Tjeerd Koudenburg (bewonersplatform), Rick Jansen (politie), Michael Brouwer (BOA), Sjon 
van der Veen (BIZ-Stadshart), Gaby de Ruiter (CCV, notulist) 
 
Afwezig: Inger van Dijk (gemeente, buurtverbinder), Cor Heutenik (VRU), Anja Tamse 
(marktmeester), Rob La Fors (bewonersplatform), Robert Rus (gemeente, verkeer). 

Agenda 9 november 2021  

1. Opening, vaststellen agenda, mededelingen 
Samenstelling KVO groep: Robert Rus van verkeer gaat per 1 januari 2022 de 
gemeente verlaten. De werkgroep is er over eens dat de betrokkenheid van de afd. 
verkeer essentieel is in de werkgroep. Er zijn veel verschuivingen bij de afd. verkeer 
geweest en er zijn een aantal verbeterpunten in het kader van verkeer in en om het 
Stadshart die meer tijd nodig hebben. Peter vraagt ook aan de werkgroepleden om 
dit signaal bij het bestuur van de gemeente neer te leggen. 
Inger van Dijk is buurtverbinder maar is helaas verhinderd. Anja is ziek. Sjon gaat nog 
op zoek naar een ondernemer die in de werkgroep plaats wil nemen. Peter geeft aan 
dat het niet nodig is dat het een ondernemer uit het bestuur is. Het kan ook een 
betrokken  ondernemer uit het Stadshart zijn.  
 

2. Verslag 18 mei 2021 (bijlage) en actielijst (onderaan dit verslag) 
Peter heeft intern contact gehad met teammanager van afval en reiniging over de 
Achterstraat. Er is een nieuwe toezichthouder die monitort hoeveel meldingen er 
komen van overlast van extra afval bij de afvalcontainers in de Achterstraat. Feitelijk 
vraagt de situatie om een structurele oplossing. Daarbij speelt o.a. de huidige boom 
een rol  De boom gaat er niet uit dus extra containers plaatsen is niet mogelijk. Er 
hangen dagelijks afvalzakken met plastic aan de boom. Deze zakken mogen alleen 
op de ophaaldag worden gehangen. Voor de korte termijn is het echt een kwestie 
van frequent digitaal melden. En ook om dit onderwerp te blijven agenderen in de 
relevante overleggen met de gemeente. Advies is om dit verzoek nog een keer in de 
what’s app groep te delen. Dit onderwerp blijft op de agenda van dit overleg.   
 
Delifrance heeft ivm Corona een extra terras wat eigenlijk te veel ruimte inneemt. 
Zo zijn er nog een paar horecaondernemers met extra (grote) terrassen. Eind van dit 
jaar worden vergunningen van de extra terrassen en extra grote terrassen niet 
verlengd. Het Stadshart heeft bezwaar tegen een reguliere uitbreiding van het 
terras. Sjon maakt dit ook kenbaar bij Leendert Wignand (gemeente).  
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3. Actuele Veiligheidspunten 

Onveiligheid fietsers Defensie-eiland: Jeroen van Lemmen is projectleider Defensie-
eiland binnen de gemeente. Een aantal extra maatregelen/borden kunnen pas 
worden ingevoerd als de brug er is.  
 

4. Bespreking avondschouw 29 oktober 2021 en schouw 12 mei 2021 (bijlagen)  
Zie aanvullingen in het schouwverslag. 
Sjon: Wat de ondernemers betreft mogen de ‘Pluk bloembakken’ weg uit de 
Rijnstraat. Het ziet er niet mooi uit. Een paar van de bloembakken hebben wel een 
functie zoals “niet parkeren of afslaan”. De meningen zijn verdeeld. Sjon geeft aan 
dat er nog wel een klein budget binnen de BIZ is om bijv. een campagne t.b.v. de 
shared space in te zetten. Maar wie gaat ermee aan de slag? Er zijn geen partijen die 
daar momenteel tijd voor hebben. Voor de bloembakken kan Sjon het beste contact 
leggen met Duurzaam Woerden. In overleg Van Stadhart met hen zijn de bakken 
geplaatst. Sjon kan dit onderwerp ook agenderen in het overleg  “Rijnstraat”.  
Alle punten van de schouw zijn toebedeeld. Vanuit de zomerschouw staat nog punt 
open van verplaatsen bord op Westdam (punt 8 zomerschouw) ter afhandeling door 
verkeer. Veel van de punten kunnen rechtstreeks gemeld worden bij het daarvoor 
bestemde Meldpunt Openbare Ruimte. Punten over verlichting zijn opgepakt en 
deels reeds uitgevoerd door Bea. Een aantal punten zijn meer structureel van aard. 
Deze punten komen apart terug op de agenda om ze actueel te houden en 
eventuele voortgang daarvan te bespreken bijvoorbeeld aanpak centrumring.     
 

5. Bespreking politiecijfers en brandweercijfers 2021 
Brandweer is niet aanwezig. 
Rick: HIC-feiten dalen. In 2020 waren er 20 incidenten en nu zijn er 11 incidenten. 
Grote daling van geweldsincidenten (17 incidenten in 2020 en 7 incidenten in 2021 
tot heden). Fietsendiefstallen zijn wel flink gestegen (voornamelijk elektrische 
fietsen). Uit de aangiften blijkt dat de gestolen fietsen nergens aan vast stonden. In 
2020 27 fietsdiefstallen en nu al 36 fietsdiefstallen. Fietsdiefstallen gebeuren 
gewoon overdag. Rick is geen voorstander van de fietsparkeervakken omdat ze niet 
onder een camera staan en men kan de fiets nergens aan vast zetten. Rick heeft 
daar volgende week een overleg met de OOV van de gemeente over. 
Bedrijfsinbraken van 8 in 2020 naar 3 in 2021. Winkeldiefstallen van 12 in 2020 naar 
7 in 2021. Zakkenrollerij 0 in 2020 en 2 in 2021 met aanhouding. Openlijk geweld 
van 5 in 2020 naar 0 in 2021. Overlast van 119 naar 179 incidenten. Onder de 179 
incidenten zijn 22 incidenten drugs/alcohol overlast, 12x verkeersoverlast, 7x 
overlast door buren, 42x jeugdoverlast, 30x overlast door verward persoon en 5 
overlast zwervers. Huisfeestjes 31 incidenten in 2020 naar 61 incidenten in 2021. 
Vuurwerkoverlast veel meer door het verbod van afgelopen O&N en het carbid 
schieten.  
Samenvattend: overlast is toegenomen en criminaliteit is afgenomen.  
 

6. Planning en doelen 2021/2022  
Op deze manier in 2022 verder met o.a. meer aansluiting van verkeer  bij de schouw 
en horeca bij avondschouw. 
 

7.  Rondvraag 
Bea: Verlichting bij VOP op de Kerkstraat wordt verplaatst zodat die lantaarnpaal 
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goed aan schijnt. Nu is er een gedeelte afgeplakt ivm de projectie van het museum. 
Dat wordt aangepast.   
Michael: Afgelopen zaterdag liep het verkeer vast omdat de parkeergarage vol was. 
Zorgen over de komende feestdagen. Vraag is: Worden er parkeerplaatsen 
gereserveerd voor vergunninghouders? Sjon stond een keer in de parkeergarage 
waar plekken vrij waren terwijl aan de buitenzijde stond vermeld dat hij vol was. De 
hele ring staat dan vol. Advies om melding bij parkeerbeleid te doen.  
Sjon: slechte vlaggenmasten in het winkelcentrum. Aan de zijde van de Hema staan 
ook vlaggen maar het voorstel is dat die verplaatst worden. Er komt waarschijnlijk 
extra verlichting op het Kerkplein en een extra kerstboom in de binnenstad bij 
Delifrance.  

 

 
 
Actielijst 
 
Datum Actie Verantwoordelijke Planning/gereed 
9/11 Punten uit de schouw oppakken Allen Continu 

9/11 Rijnstraat en Achterstraat op de agenda Gaby 1e overleg 2022 

9/11 Beleidsvoorstel voor college schrijven om de 
aanpak van de Rijnstraat i.v.m. shared space.  

Bewonersplatform 
en BIZ 

 

9/11 Contact met Mariska van de Velde over 
onderwerpen in de nieuwsbrief. 

Sjon en Peter 4e kwartaal 2021 

9/11 Vervanger voor Richard zoeken Sjon Voor 
eerstvolgende 
overleg in 2022 

9/11 Fietsendiefstal onder de aandacht brengen bij 
de klanten van ondernemers via de what’s 
appgroep. Ook mogelijk onderwerp voor de 
nieuwsbrief.  

BIZ 4e kwartaal 2021 

9/11 In What’s app groep delen dat men veelvuldig 
digitaal moet melden wat er verbeterd moet 
worden (afval, kapot straatmeubilair, 
verlichting, etc.) 

BIZ 4e kwartaal 2021 

2022 Ondernemersbijeenkomst organiseren met 
politie, ondernemers en gemeente. 

Gaby neemt 
initiatief  

Voorjaar/zomer 
2022 

 
 

Gegevens deelnemers 
 

Naam  mail telefoon Namens  
Rick Jansen 
 

rick.jansen@politie.nl 
   

06 
21699400 

Politie 

Michael Brouwer 
 

brouwer.m@woerden.nl 
  

06 
12432155 

BOA’s 

Cor Heutenik c.heutenik@vru.nl  088-878 
3736 

Brandweer 

mailto:rick.jansen@politie.nl
mailto:brouwer.m@woerden.nl
mailto:c.heutenik@vru.nl
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Iris van der Schuit I.van.der.Schuit@VRU.NL  Brandweer 

Sjon van der Veen 
 

info@veenlandbv.nl  06-52 313 
208  

BIZ-Stadshart 

Gaby de Ruiter 
 

gaby.deruiter@hetccv.nl   06 
46047418 

CCV (adviseur) 

Tjeerd Koudenburg 
 

tjeerd.koudenburg@platformbinnenstadwoerden.nl 06 
22567174 

Bewonersplatform 
binnenstad 
 

Rob La Fors rlafors@planet.nl  06 
51265043 

Bewonersplatform 
binnenstad 

Robert Rus Rus.r@woerden.nl 0621695713 Gemeente 
(verkeer) 
binnenstad) 

Junny Correa Correa.j@woerden.nl 0620094746 Gemeente 
(Toezicht) 

Peter Ewalts 
 

ewalts.p@woerden.nl  06 154 65 
905 

Gemeente 
(accountmanager) 

Inger van Dijk  Inger.vanDijk@buurtwerk.nl  Buurtverbinder 

Agendaleden of 
adhoc aanwezig 

   

Anja Tamse Tamse.a@woerden.nl  Marktmeester- 
gemeente 

Bea Bregman Bregman.b@woerden.nl  Gemeente 
(verlichting) 

Margret van Wijk Wijk.m@woerden.nl  Gemeente (OOVV) 
Openbare orde en 
veiligheid 

Cc verslagen aan 
George Becht, 
burgemeester 
door Margret 

Wijk.m@woerden.nl  Gemeente 

Horeca 
vertegenwoordiger  

   

mailto:info@veenlandbv.nl
mailto:gaby.deruiter@hetccv.nl
mailto:rlafors@planet.nl
mailto:ewalts.p@woerden.nl

